
OEM专用

材料
审核

日期标准

设计

标记 数量 更改文件号 签字 日期
图号

编码

能效标贴

US-KC35/N1Y-FKB(CJ9)
窗式空调

备注： 更改：

白卡纸140g
正反面覆膜

1.此能效标签为北美伊莱克斯Dealers客户窗机能效卡，按客户要求和美国能效卡要求设计而成。
2.印刷内容正确、清晰、不得有拖墨现象。排版整齐、美观。
3.能效卡内容如图所示;能效卡的正面为黄底黑字（ ），
  字体颜色为PANTONE Black 3 C;反面为白底。
4.该能效卡的幅面大小为：140x187.5mm。
5.适用于客牌“ARCTIC KING” ;客户的型号为“MWDUK12CRBCJ9”窗机。
6.有ROHS指令要求的物料应符合美的企业标准QMK-J11.006《产品中限制使用有害物质
    的技术标准》。
7.要求能效正反面覆膜;不能透底.

黄色底为Pantone Process Yellow C

技术要求 (版本号C;2008-7)

 Technical Requirement(Ver.: C, 2008-7)
1.This energy efficiency labeling for the North American Electrolux Dealers  client window function effect cards, according to 
customer requirements and the requirements of the United States Energy Efficiency card designed.
2.Printing is correct, clear, without dragging Mexican phenomenon. Typesetting neat and beautiful.
3.Energy Efficiency card contents as shown; energy efficiency front of the card is black and yellow (yellow end of Pantone Process Yellow C),
   Font color is PANTONE Black 3 C; reverse is white.
4.The energy efficiency of the card format size: 140x187.5mm.
5.For custom card "ARCTIC KING"; customer's model "MWDUK12CRBCJ9" windows machine.
6.There ROHS directive requirements of the material should be consistent with America's corporate standards QMK-J11.006 "products 
that restrict the use of hazardous substances
     Technical standards. "
7.Energy efficiency requirements positive and negative film; not through the end.
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